

金碧牡丹桌菜 Gold Peony Blossom Table Menu

燒味拼盤

Shang Palace combination platter

₽ 蜜汁叉燒/酥炸椒鹽松葉蟹鉗/黃金脆皮燒肉/麻香30頭鮑魚蜇花

Honey glazed barbecue pork, Deep-fried Matsuba crab claw with chili powder Golden crispy BBQ pork, Marinated 30 heads abalone and jellyfish with sesame oil

₽黄金蟲草花乾螺燉30頭清水花膠雞湯

Double-boiled chicken soup with cordyceps, sea conch and 30 heads fish maw

香宮片皮鴨

Shang Palace roasted cherry duck

黑松露蘆筍爆美國牛翼板

Pan-fried asparagus and diced U.S. beef with black truffle sauce

▼X.O.醬爆澳洲海虎蝦

Wok-fried Australian king prawns with X.O. sauce

羊肚菌雲耳珍珠龍膽石斑

Steamed live pearl grouper with morel mushrooms and black fungus

₽鴻圖蟹肉扒時蔬

Stewed crab meat and crab roe with vegetables

日本瑤柱生滾鴨架粥

Boiled duck bone congee with Japanese dried scallops

蓮子紅豆湯圓、香酥蛋撻、寶島鮮果盤

Glutinous rice balls in red bean soup with lotus seeds Egg tarts > Fruit platter

每桌10位 NT\$33,888 外加一成服務費 每桌贈送果汁無限暢飲

NT\$33,888 per table of 10 persons subject to a 10% service charge Including free flow of juice

辣味食材 Contains spicy ingredient

■ 堅果類食材 Contains nuts

₩ 若無特別註明,本菜單所使用之豬肉產地皆為台灣
Unless otherwise noted, all the pork we use in this menu is Taiwan pork.



香宮尾牙桌菜 Shang Palace Table Menu

燒味拼盤

Shang Palace combination platter

▶▶ 香宮蜜汁叉燒皇/夏果黑松露蘆筍/酸辣雲耳蜇花/鳳梨黑椒煙燻鴨胸

Shang Palace barbecued honey Spanish Iberico pork
Wok-fried asparagus with truffle sauce and macadamia nuts
Marinated black fungus and jellyfish with Taiwan black vinegar spicy sauce
Black pepper smoked duck breast with pineapple and honey citron sauce

₽松茸淮山花膠燉菜膽雞湯

Double-boiled chicken soup with musutake mushroom, Chinese yam and fish maw

香宮片皮鴨

Shang Palace roasted cherry duck

₽黃金蟲草花雲腿珍珠龍膽石斑

Steamed pearl grouper with cordyceps flower and Yunnan ham

₽鮑汁松菇玉帶扒金磚時蔬

Braised shimeji mushrooms and U.S. scallops, homemade tofu with abalone sauce

₽鮑魚仔瑤柱鴨粒燴飯

Stewed baby abalones and dried scallops with duck meat over fried rice

黑芝麻湯圓、香酥蛋撻、寶島鮮果盤

Black sesame glutinous rice ball Egg tarts, Fruit platter

每桌10位 NT\$28,888 外加一成服務費 每桌贈送果汁無限暢飲

NT\$28,888 per table of 10 persons subject to a 10% service charge Including free flow of juice

▼ 辣味食材 Contains spicy ingredient

🖣 堅果類食材 Contains nuts

₽ 若無特別註明,本菜單所使用之豬肉產地皆為台灣
Unless otherwise noted, all the pork we use in this menu is Taiwan pork.